



## Change of Marital Status and Supplementary Card Cancellation 更改婚姻狀況及取消附屬卡

I/We hereby authorise The Hong Kong Jockey Club to transfer my/our data/information, including a copy of the relevant identity document(s) and any changes to the Hang Seng Bank Limited for the establishment and management of my/our account(s).

本人/我等謹此授權香港賽馬會將有關本人/我等的資料，包括身份證明文件印本及任何更改資料，轉交恒生銀行有限公司，以便開設及管理本人/我等的馬會賬戶。

\* Please delete whichever inapplicable 請刪除不適用者。 Please tick the appropriate box(es)  請在適當方格內加上☑號。  
To facilitate computer input, please fill in the form in English. 為方便將本表格內的資料輸入電腦，請以英文填寫

### A / Change of Marital Status

#### 甲 / 更改婚姻狀況

I would like to change the marital status and hereby declare that the below information is true and correct.

本人擬更改以下婚姻狀況並謹此聲明下述資料皆真確無誤。

**Married**  
已婚

A Supplementary Card Application Form for your spouse will be sent to you by post.  
一份配偶附屬卡申請表格將會郵寄予閣下。

**Divorced**  
離婚

Supplementary Card will be cancelled and single member privilege will be granted.  
附屬卡將及取消，並授予單身會員權益。

**Widowed**  
鰥寡

Supplementary Card will be cancelled and single member privilege will be granted.  
附屬卡將及取消，並授予單身會員權益。

### B / Cancellation of Supplementary Card

#### 乙 / 取消附屬卡

I would like to cancel the supplementary card issued to my

本人擬取消簽發予本人下列家屬的附屬卡

Supplementary Card holder:

附屬卡持有人

Spouse  
配偶

Child(ren)  
子女

Supplementary Card holder name

附屬卡持有人姓名:

Effect date (DD/MM/YYYY):

生效日期 (日/月/年)

(Please allow 3-5 working days for processing. 請預留額外 3 至 5 個工作天辦理。)

Prior to providing the personal data sought within this form, you should have read our Notice relating to the Personal Data (Privacy) Ordinance which restricts our use of these data. The Notice is available on Form DP1 which may be obtained from the Membership Services Department, 6/F Jockey Club Headquarters, The Hong Kong Jockey Club, One Sports Road, Happy Valley, Hong Kong.

在向本會提供本表格內的個人資料之前，請先細閱有關個人資料（私隱）條例的通告。該通告已述明本會使用有關資料的限制，並已載於 DP1 表格內，此表格可向香港跑馬地體育道一號馬會總部大樓六樓香港賽馬會會員事務部索取。

Principal Member's Name

主卡會員姓名

Principal Member's Signature

主卡會員簽署

Principal Membership No.

主卡會員編號

Date

日期

For Office Use 職員專用